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MOF alm. del – svar på spørgsmål 1100 fra Søren Egge 

Rasmussen (EL) stillet den 5. september 2017 til ministeren for 
fiskeri og ligestilling. 
 
 
Spørgsmål 
Søren Egge Rasmussen stiller følgende spørgsmål: 
”Vil ministeren oplyse, om den daværende miljø- og fødevareminister Eva Kjer 
Hansen fik forelagt nogen form for afrapportering af den undersøgelse, ministeren 
bad NaturErhvervstyrelsen om at foretage af hele regelsættet vedrørende 
koncentration af fiskekvoter, jf. svar på alm. del spørgsmål 315 (folketingssamlingen 
2015-16), herunder om ministeren fik forelagt tidligere versioner 
af de notater dateret den 19. maj 2016 og plancher, som er bilag til svaret 
på alm. del - spørgsmål 1047? 
 
Svar 
På baggrund af de fra Miljø- og Fødevareministeriet modtagne akter, kan 
oplyses, at daværende miljø- og fødevareminister Eva Kjer Hansen ikke 
ses at være blevet forelagt nogen form for afrapportering af 
NaturErhvervsstyrelsens undersøgelse vedrørende hele regelsættet for 
koncentration af fiskekvoter, jf. svar på Alm. del spørgsmål 315 
(folketingssamlingen 2015-16). Dette gælder også for tidligere versioner af 
notaterne dateret den 19. maj 2016 og plancherne, som er vedlagt svaret 
til alm. del – spørgsmål 1047. 
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